

Title (en)

Package out of semi-rigid material having reclosable lid flaps

Title (de)

Verpackung aus halbsteifen Material mit wiederverschliessbaren Verschlussklappen

Title (fr)

Conditionnement en un matériau semi-rigide, comportant des volets de fermeture aptes à être refermés après ouverture du conditionnement

Publication

EP 1500597 A1 20050126 (FR)

Application

EP 03291849 A 20030725

Priority

EP 03291849 A 20030725

Abstract (en)

The package has two internal flaps (4) that are articulated by scoring on two parallel walls (2). Two external flaps (3) have a part (5) that is folded against a face of the external flaps, which are turned towards the interior of the package. Tabs (7) project from the walls such that in a folded position of the external flaps, the tabs engage between the external flaps and the part to lock them in position.

Abstract (fr)

Dans ce conditionnement, les rabats externes (3) comportent une partie (5) articulée sur eux par un refoulement et repliée contre la face de ces rabats tournée vers l'intérieur du conditionnement, tandis que des languettes (7) font saillie à partir des parois (2) auxquelles sont attenants les rabats internes (4) en une position telle qu'en position rabattue des rabats externes (3), elles puissent être engagées entre ces rabats (3) et la partie (5) de ceux-ci repliée contre eux, afin de les verrouiller en position. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/66

IPC 8 full level

B65D 5/66 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/6605 (2013.01); **B65D 5/6644** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5184772 A 19930209 - MCGRATH STEPHEN E [CA]
- [A] US 3116006 A 19631231 - DRNEC HARRY F, et al
- [A] DE 9308141 U1 19930805
- [A] US 6138904 A 20001031 - BAIRD WILLIAM J [US], et al
- [A] DE 8529244 U1 19851219

Cited by

EP2336040A1; US8813956B2; WO2011073282A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 1500597 A1 20050126; EP 1500597 B1 20070912; DE 60316282 D1 20071025

DOCDB simple family (application)

EP 03291849 A 20030725; DE 60316282 T 20030725